

活動剪影

Events and activities



14/10/2008

監管局行政總裁陳佩珊女士（中）到廣州拜訪廣東省建設廳房慶方廳長（右三）。

EAA Chief Executive Officer Ms Sandy Chan (middle) pays a courtesy visit to the Director of the Department of Construction of Guangdong Province, Mr Fang Qingfang (third from right), in Guangzhou.

24/10/2008

前監管局主席潘國濂先生，JP卸任前與記者茶敘。
EAA former Chairman Mr Steven Poon, JP gives his farewell interview.



10/11/2008

北京市建設委員會房屋市場管理處處長沈潔女士（右）與杭州市房地產管理局辦公室副主任李明華先生通過為期兩天的交流活動，了解監管局的運作。

Director of the Administration Department of House Market of the Beijing Construction Committee Ms Shen Jie (right) and Deputy Director of the Hangzhou Municipal Housing Administration Bureau Mr Li Minghua on a 2-day exchange programme to learn about the work of the EAA.





27/11/2008
來自上海市靜安區的房地產業界代表團訪問監管局。
The EAA receives a delegation from the real estate sector of the Shanghai Jingan District.

27/11/2008
差餉物業估價署向從業員介紹即將推出的「物業資訊網」。
The Rating and Valuation Department gives a talk on the soon-to-be-launched Property Information Online.



3/12/2008
監管局執行總監黃維豐先生（右）巡視「一手」樓盤銷售處。
EAA Director of Operations Mr Anthony Wong, PMSM (right) inspects a first-sale site.

5/12/2008
監管局行政總裁陳佩珊女士探訪新界區地產代理商舖，介紹鼓勵消費者簽署地產代理協議宣傳海報。
EAA Chief Executive Ms Sandy Chan visits estate agency shops in the New Territories and introduces the new poster urging consumers to sign an estate agency agreement.

